

CP3 组合泵 Combination Pump



技术参数 Technical Specification	
电机功率 Motor power.	0.75Kw
转速 Speed.	660rpm
流量 Flow Rate	75L/min
干真空 Dry vacuum.	≥ 0.054MPa
噪音 Noise.	≤ 71dB
出口压力 Outlet pressure	0.18MPa-0.35MPa

- 概论**
 CP3组合泵适用于加油机配套，也可用于输送其他气液混合液。能将汽油、煤油、柴油等油类中的空气分离出去，该泵集抽吸、分离、输送功能为一体。设计合理紧凑，噪声低寿命长，铝合金压铸，造型美观。
- Main Features**
 CP3 combination pump for fuel dispenser can also be used to transfer other gas-liquid mixture with the function of separation the air from gasoline, kerosene, diesel, etc.. The pump is a collection of pumping, separation and transmission with advantage of reasonable and compact design, low noise, long working life, aluminum die casting, beautiful modeling.

CP4 组合泵 Combination Pump



技术参数 Technical Specification	
电机功率 Motor power.	1.1Kw
转速 Speed.	660rpm
流量 Flow Rate	140L/min
干真空 Dry Vacuum.	≥ 0.054MPa
噪音 Noise.	≤ 74dB
出口压力 Outlet pressure	0.18MPa-0.35MPa

- 概论**
 CP4组合泵为本公司最新设计开发的叶片式大流量组合泵，流量可以达到140L/min，此泵适用于加油机配套，也可用于输送其他气液混合液。能将汽油、煤油、柴油等油类中的空气分离出去，该泵集抽吸、分离、输送功能为一体。具有流量大，设计合理紧凑，噪声低寿命长，铝合金压铸，造型美观。
- Main Features**
 CP4 combination pump is a vane pump with high flow rate which can reach up to 140L/min. This pump for fuel dispenser can also be used to transfer other gas-liquid mixture with the function of separation the air from gasoline, kerosene, diesel, etc.. The pump is a collection of pumping, separation and transmission with advantage of high flow, reasonable and compact design, low noise, long working life, aluminum die casting, beautiful modeling.

CP5 齿轮泵 Gear Pump



- 概论**
 CP5齿轮泵，泵体材料：铝合金低压铸造；用于汽油、煤油、柴油等混合性燃油；泵体内置了油气分离器、止回阀、溢流阀、减压阀、进口过滤网和出口过滤网。
- Main Features**
 CP5 Gear Pump, made by pressure casting aluminum, is applicable to gasoline, kerosene, diesel etc, Air separator, by pass valve, check valve, inlet and outlet strainer, relief valve are built in.

技术参数 Technical Specification	
电机功率 Motor power.	--
转速 Speed.	680-980rpm
流量 Flow Rate	45L/min-90L/min
干真空 Dry vacuum.	≥ 0.06MPa
噪音 Noise.	≤ 72dB
出口压力 Outlet pressure	0.18MPa-0.3MPa

